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Green Deal naráží na nečekanou překážku: země nechtějí propojit sítě
Green Deal naráží na nečekanou překážku: země nechtějí propojit sítě. Vyřešte si svoji energetiku, pak se 
pobavíme o kabelu. Takovým vzkazem překvapili Švédové Němce, a plánované podmořském spojení Hansa 
PowerBridge se tak potopilo poněkud hlouběji, než se čekalo.
Mezi jižním Švédskem a severním Německem měl vzniknout nový podmořský kabel, který by navýšil 
přeshraniční kapacitu o 700 MW, čímž by ji defacto zdvojnásobil.
Švédská vláda žádost o vybudování infrastruktury zamítla, a švédský provozovatel soustavy Svenska 
kraftnät následně projekt ukončil. Proč z nadějně vypadajícího záměru nakonec sešlo? A co nám tento vývoj 
událostí říká o postupu a perspektivách evropského Green Dealu?
„Nemůžeme propojit jižní Švédsko, které má velký deficit ve výrobě elektřiny, s Německem, kde dnes 
trh s elektřinou nefunguje efektivně. Hrozilo by, že to povede k vyšším cenám a k nestabilnějšímu trhu s 
elektřinou ve Švédsku,“ .
Zdroj: https://medium.seznam.cz/clanek/petr-dusek-green-deal-narazi-na-necekanou-prekazku-zeme-nechteji-
propojit-site-77178
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Skandál s ropou! Američané zařídili v Kyjevě blokádu ropy od Lukoilu pro 
maďarský MOL...
Američané zařídili v Kyjevě blokádu ropy od Lukoilu pro maďarský MOL v odvetě za návštěvu Viktora 
Orbána v Moskvě! Podle našeho zdroje za blokádou stojí i “přímluva” někoho z Evropské rady z Bruselu! Útok 
proti maďarskému MOLu zasáhne i Slovensko, protože Slovnaft přijde o 40% ropy! Tak tohle má Slovensko 
za to, že posílá Ukrajině elektřinu a zbrojovky dokonce i zbraně! 
Prostě i zdroje z amerického tisku jasně dokládají, že cílem je přivodit energetickou a palivovou krizi v 
Maďarsku spojenou automaticky s mamutím nárůstem cen v důsledku nedostatku a vysoké ceny paliv. Jedná 
se prostě o válečný akt proti Maďarsku s cílem přivodit ekonomický kolaps v zemi.

Zdroj: https://aeronet.news/skandal-s-ropou-americane-zaridili-v-kyjeve-blokadu-ropy-od-lukoilu-pro-madarsky-
mol-v-odvete-za-navstevu-viktora-orbana-v-moskve-podle-naseho-zdroje-za-blokadou-stoji-i-primluva-nekoho-
z-eu
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RUSI DORAZILI PRED POKROVSK: AK MESTO OBSADIA, NAJVÄČŠIE 
LOŽISKO LÍTIA V EURÓPE BUDE ICH
Lítium je nevyhnutné pre takzvanú ,,zelenú dohodu” – prechod Západu na ,,klimaticky neutrálny”. Hlavným 
faktorom zvýšeného dopytu je jeho použitie v batériách pre elektrické vozidlá. 
Je zrejmé, že lítium je jedným z najdôležitejších prvkov takzvaného „zeleného“ prechodu, na základe ktorého by 
sa USA podarilo oslobodiť Európu a západný svet od fosílnych palív, a tým aj od závislosti od Ruska a štátov 
Perzského zálivu. 
Ukrajinské zásoby lítia boli pre Západ strategickým cieľom. Ak Pokrovsk padne, nebude prehnané povedať, že 
Rusko vojnu vyhralo.

Zdroj: https://cz24.news/rusi-dorazili-pred-pokrovsk-ak-mesto-obsadia-najvacsie-lozisko-litia-v-europe-bude-ich



  

ŠOKUJÍCÍ OHLÁŠENÍ NOVÉHO BANKOVNÍHO SYSTÉMU BRICS A NOVÝ, 
BUDOUCÍ SVĚT
Proč nefungovaly sankce? 
Na to je jednoduchá odpověď a jak říká profesor Robert Huish, její podstata je zlato. Rusko je druhý největší 
dodavatel zlata ve světě, který vyprodukoval 324,7 metrických tun zlata v r. 2023. Jsou těsně za Čínou, jejíž 
produkce je asi 374 metrických tun zlata ročně. 
Rusové se také na sankce připravovali již od r. 2013 a jedna z jejich strategií byla oddělit svoji ekonomii od 
obchodních transakcí, které musí být placeny v dolarech. V r. 2022 rovněž podložili svoji vlastní měnu, což je 
rubl, zlatem, takže 5000 rublů dnes koupí jednu unci čistého zlata. Udělali to proto, aby stabilizovali rubl, který 
se tím pádem stal úměrný zlatu.

Takže ruské zlato je všude volně prodáváno a nakupováno a to proto, že 
se na něho nevztahují žádné sankce. To je možná ten skutečný důvod, 
proč ekonomické sankce na Rusko, uvalené Západem, neměly ten 
dopad, který byl očekáván. Proto Rusové usilují aby bylo zlato a ne 
americký dolar, celosvětovou záložní měnou. 
Evropské banky, které stále ještě mají pobočky v Rusku, zaplatily v 
současné době Ruské federaci obrovské množství na daních, celých 800 
milionů Euro, oproti 200 milionům Euro v r. 2021. To proto, že stále se 
stupňující ekonomická prosperita zasáhla i je, takže banky též 
zaznamenaly až trojnásobné zisky.
Všechny cizí banky si v Rusku pomohly. Sankce na Rusko jim zabránily 
v přístupu k mezinárodnímu platebnímu systému (SWIFT) a pak musely 
obchodovat pouze v Rusku, což jim umožnilo podílet se na 
ekonomickém růstu země.

Zdroj: https://cz24.news/sokujici-ohlaseni-noveho-bankovniho-systemu-brics-a-novy-budouci-svet

politika



  

Petr Hájek: DAREBÁCI V CHAOSU. Žvanivý slimejš v čele čučkařů opět 
kdáknul. Prý to vypadá na Třetí světovou.
„President“ Pavel se už nechal slyšet, že tak napůl zase dle svého zvyku otáčí. Vyzývá k ukončení války 
Západu proti Rusku na Ukrajině – ještě, než se do toho vloží Trump. 
V britské televizi Sky News pronesl něco dosud od Kolářovy loutky neslýchané: „Musíme být realisté. Rusko se 
nevzdá aktuálně okupovaných území. Potřebujeme zastavit válku, a poté začít debatovat o budoucím 
uspořádání. 
Mohl by vzniknout nějaký kompromis, ten ale nemůžeme vytvořit bez souhlasu Ukrajiny, Ruska a bez zemí, 
které budou garantem takovéto dohody.“ Dokonce prý „musíme vyhodnotit riziko eskalace“. To fakt řekl. 
Zdroj: https://cz24.news/petr-hajek-darebaci-v-chaosu-zvanivy-slimejs-v-cele-cuckaru-opet-kdaknul-pry-to-
vypada-na-treti-svetovou
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MUDr. Igor Bukovský o poburujúcom otváracom ceremoniáli olympijských hier 
v Paríži
Více v celém článku... 
Zdroj: https://cz24.news/mudr-igor-bukovsky-o-poburujucom-otvaracom-ceremoniali-olympijskych-hier-v-parizi

politika
a sport



  

JUDr. Samková: Korespondenční volba je o občanství pro Sudeťáky, na 
následné vydávání majetku
JESTLIŽE dostanou občanství Lichtenštejnové, dostanou je zpět všichni bývalí sudetští Němci. JESTLIŽE 
budou mít bývalí obyvatelé bývalého pohraničí české občanství, kdo zabrání (však Posselt si na tom vybudoval 
kariéru, a nejen on…) restitucím sudetoněmeckého majetku, anebo jeho tučným náhradám?
Či ještě jinak: v ČR budou restituovat co do objemu prioritně nečeské subjekty, český ekonomický element bude 
potlačen ještě více než je nyní. Česká ekonomika bude, dle mého odhadu, méně v českých rukou než v 19. 
století. Výsledkem může být naprostý finanční kolaps státu.
Z toho plyne závěr: Korespondenční volba není o tom aby mohli volit čeští emigranti případně jejich potomci. 
Korespondenční volba je o občanství pro Sudeťáky na následné vydávání majetku. 

Zdroj: https://cz24.news/judr-samkova-korespondencni-volba-je-o-obcanstvi-pro-sudetaky-na-nasledne-
vydavani-majetku
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Televizní reality show ukazující předvolební klání signalizuje úpadek korporace 
The U.S.A.
Lobbisté sdružení chovatelů skotu a vepřového masa potvrzují, že tento měsíc budou používat mRNA vakcíny 
u prasat a krav. “Nikdo neví, jaké dopady to bude mít, ale pokud to nezastavíme, hrozí nám všem potenciálně 
riziko ‘náhlého úmrtí’,” varuje právník Thomas Renz.
Jeden z chovatelů také varuje před vládními experimenty s mRNA vakcínami na amerických masných trzích a 
upozorňuje, že 25 % prasat, která byla očkována, uhynulo. Existuje také snaha o zastavení zemědělství. Ve 
státě Idaho se vláda snaží farmáře pokutovat 300 dolary za akr, aby je donutila přestat používat vodu.
Farmáři na videu níže říkají, že na 182 akrech, které by byli nuceni zastavit, by se vypěstovalo dost pšenice na 
1 milion bochníků chleba. Vláda v Idahu chce zastavit pěstování na 500 000 akrech, což odpovídá 2,8 
miliardám bochníků chleba. To by tedy každému Američanovi vzalo asi 8 bochníků chleba.
Zdroj: https://tadesco.org/televizni-reality-show-ukazujici-predvolebni-klani-signalizuje-upadek-korporace-the-u-
s-a



  

Donald Trump přežil pokus o atentát! Sniper zabil jednoho člověka, další dva 
jsou v kritickém stavu! Fotograf Bílého domu vyfotil letící projektil kolem 
Trumpovy hlavy! Aeronet předpověděl atentát na Trumpa již před 4 měsíci! Alex 
Jones varoval Trumpa, že není po všem a teď se ho pokusí v blízké době pro 
změnu otrávit!
A tohle by se nikdy nedělo, kdyby… kdyby nedošlo k vytvoření svazku mezi Moskvou, Pekingem a skupinou 
BRICS, která k sobě přitahuje bývalé americké spojence a provádí destrukci systému Pax Americana doslova 
po celém světě, a to na pozadí války na Ukrajině, kterou kolektivní Západ na celé čáře prohrává.
A nejen na Ukrajině. Stačí se podívat i do Afriky. A do Saúdské Arábie. A do Číny. Tam všude měly USA ještě 
před pár lety své silné pozice, ale dnes nemají nic.
To je rozpad americké moci Pax Americana ve světě a Donald Trump má tuto rozborku Pax Americana 
dokončit. 
Zdroj: https://aeronet.news/donald-trump-prezil-pokus-o-atentat-sniper-zabil-jednoho-cloveka-dalsi-dva-jsou-v-
kritickem-stavu-fotograf-bileho-domu-vyfotil-letici-projektil-kolem-trumpovy-hlavy-aeronet-predpovedel-atentat
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Evropští politikové stále dál straší, že se Rusové nezastaví na Ukrajině, ale budou postupovat dále a zabírat 
jednotlivé státy Evropy. Ti, kteří něco takového tvrdí, to nemohou mít v hlavách v pořádku.

Proč by to Rusko dělalo? Copak nemají svého území víc než dost? A copak by kdo stál o zabrání hysterických 
baltických států, zákeřného a nemyslícího Polska, zbankrotovaného Německa, parazity prostoupené Francie a 
jiných, v podstatě nesnášenlivých a nerozumných národů? 

I když – jen tak na okraj – osobně si myslím, že jednoho dne k tomu dojde a Rusko opravdu vtáhne do 
Německa. Těžko říct, kdy se to stane, ale v té době bude mnoho válečných lodí kolem Sýrie, válka na Středním 
východě v plném běhu, výbuch obrovské sopky a velmi vysoce postavená osoba bude zabita během mírové 
konference.

Poslední znamení je revoluce v Itálii. Pak vytáhne Rusko proti Německu, ale ne aby je zabrali. Spíš aby odtud 
vypudili Američany. Je to pouze můj názor, který doložím důkazy v některém pozdějším článku.

Zdroj: https://cz24.news/sokujici-ohlaseni-noveho-bankovniho-systemu-brics-a-novy-budouci-svet

UA vs RU vs 
kolektivní 

Západ

Vlastimil Vondruška: Kronika zániku Evropy (1984 - 2054)
Rozsáhlý román vypráví o osudech rodiny Wagnerů, která prožívá postupný úpadek evropské civilizace. 
Román je rozdělen na dvě části. První část nazvaná „Jak to celé začalo“ popisuje léta 1984 - 2019 a vychází z 
reálného vývoje Čech a Evropy. Druhá část „Jak by to mohlo skončit“ modeluje formou literární vize jeden z 
možných vývojů společnosti po roce 2020.

Proč nemůže být v Evropě válka:
● nemá suroviny: železo, wolfram, titan, celulózu – emisní povolenky?
● Nemá dostatečnou zbrojní výrobu
● Ropu + plyn – vše přes moře?
● I kdyby měla peníze – co si kde za ně koupí?
● Elektromagnetický pulz – EMP – 2 ks

Zdroj: www.vlastimilvondruska.cz/kniha/kronika-zaniku-evropy-1984-2054



  

Banderovci z Azovu přijíždí do Prahy a budou verbovat Ukrajince a české 
dobrovolníky do služby u brigády a pro bojové úkoly na Ukrajině! Holandsko, 
Belgie a Německo už zrušily tyto náborové kampaně, ale ČR a Pobaltské státy 
je nadále podporují! Za náborovku Azováků se dokonce postavil i český ministr 
zahraničí a celá akce proběhne v divadle financovaném Ministerstvem kultury!
Více v celé, článku…

Zdroj: https://aeronet.news/banderovci-z-azovu-prijizdi-do-prahy-a-budou-verbovat-ukrajince-a-ceske-
dobrovolniky-do-sluzby-u-brigady-a-pro-bojove-ukoly-na-ukrajine-holandsko-belgie-a-nemecko-uz-zrusily-tyto-
naborove-kampane

UA vs RU vs 
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